
 

 

 

 

 

Uppdatering – Uveitkluster efter användande av delade ampuller av antiVEGF 

 

MRK:s styrelse har analyserat de rapporterade uveitklusterna och bedömer att den mest 

sannolika orsaken är delning av material från SJJ. Det är dock värt att notera att problemen 

endast har uppstått på ett fåtal orter och att få eller inga patienter har drabbats av bestående 

synnedsättning. Varje klinik ansvarar för att självständigt besluta om administreringen av 

intravitreal injektionsbehandling utifrån sina specifika förutsättningar. 
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